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Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PLN/2023/11 Ple 

 

DADES DE REALITZACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària 

Data 27 de juliol de 2023 

Duració De 19.00 h a 22.00 h 

Lloc Saló de plens 

Presidida per Cristina Civera Balaguer 

Secretari Araceli Martín Blasco 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Grup Nom i Cognoms Assisteix 

PSOE Vicente Pérez Costa SÍ 

Juan José Carrión Rubio SI 

Agustí Muedra Jornet SI 

Laura Brisa Alfonso SÍ 

Irene Guedes Fernández SÍ 

PODEM-EUPV:  UNIDAS Beatriz Sánchez Botello SÍ 

PP Manuel Moreno Comes SÍ 

Manuel Carlos de la Huerga Aliño SÍ 

Ana Alcover Torres SI 

María Sánchez Martín SI 

COMPROMÍS PER 

MUSEROS ACORD    PER 

GUANYAR 

Víctor Xercavins i Garcia SI 

Rubén Ferrer Gómez SI 
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Una vegada la secretària ha verificat la vàlida constitució de l'òrgan, la presidenta 

obri la sessió i es procedeix a la deliberació dels assumptes inclosos en l’ordre del 

dia. 

 
Ordre del dia 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

2. Proposta de canvi de vocal en la comissió permanent antifrau. 

3. Expedient 548/2023. Dació de compte de l'informe del Departament d'Intervenció 

d'avaluació del compliment de l'objectiu d'estabilitat pressupostària, regla de la despesa 

i límit del deute en la liquidació del pressupost municipal de 2022, com a informe 

complementari a aquesta. 

4. Expedient 729/2023. Dació de compte de l'informe del Departament d’Intervenció pel 

que fa al compliment del que disposa l'article 218 del TRLRHL i la resta de normativa 

concordant en l'exercici 2022. 

5. Expedient 596/2023. Dació de compte i dades del període mitjà de pagament i morositat 

trimestral 2023. 

6. Despatx extraordinari. 

7. Dació de comptes. 

8. Decrets de l'alcaldia, del 275 al 665 de 2023. 

9. Precs i preguntes. 

 

 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 

 

S'aprova l'acta de 4 de juliol de 2023 amb la modificació de la inversió de l'ordre de les 

regidores Ana Alcover i María Sánchez, en la constitució del grup polític del Partit Popular de 

la manera següent: 

 
On posa: 

GRUP MUNICIPAL PARTIT POPULAR 

Portaveu: Manuel Moreno Comes 

Suplent: Manuel Carlos de la Huerga Aliño 

María Sánchez Martín 

Ana Alcover Torres 

Ha de posar: 

GRUP MUNICIPAL PARTIT POPULAR 

Portaveu: Manuel Moreno Comes C
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Suplent: Manuel Carlos de la Huerga Aliño 

Ana Alcover Torres 

María Sánchez Martín 

 

El Ple de la corporació aprova l'acta anterior per unanimitat. 

 

 
 

2. PROPOSTA DE CANVI DE VOCAL EN LA COMISSIÓ PERMANENT ANTIFRAU 
 

 

Vist que, en la sessió plenària extraordinària, de 4 de juliol de 2023, es va aprovar, per 

unanimitat, la proposta de creació, entre d’altres, de la comissió antifrau amb els components  

següents: 

1. Antifrau: 

Presidenta: Cristina Civera Balaguer 

Vocals:       Juan José Carrión Rubio 

Beatriz Sánchez Botello 

Manuel Moreno Comes 

Víctor Xercavins i Garcia 

 
Vocals funcionaris i tècnics municipals: 

Araceli Martín Blasco, secretària de la corporació 

Miguel Hernán Juárez González, interventor 

Amparo Lluch Alzamora, tresorera 

Concha Martínez Martín, tècnica d'administració general 

Tècnic de gestió, funcionari o funcionària 

Ramón Albiach Gimeno, tècnic de gestió urbanística coordinador urbanisme 

Secretària de la comissió 

M. José Sanfélix Mata, administrativa de contractació 

 

Vista la proposta d'alcaldia, el Ple de la corporació aprova per majoria absoluta (6 vots a 

favor del PSOE, 1 vot a favor d'EU, 4 abstencions del PP i 2 abstencions de Compromís) el 

canvi del vocal Juan José Carrión Rubio pel vocal Vicente Pérez Costa. 

 

 
3. EXPEDIENT 548/2023. DACIÓ DE COMPTE DE L'INFORME D'INTERVENCIÓ D'AVALUACIÓ 

DEL COMPLIMENT DE L'OBJECTIU D'ESTABILITAT PRESSUPOSTÀRIA, REGLA DE LA DESPESA 

I LÍMIT DEL DEUTE EN LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST MUNICIPAL DE 2022, COM A C
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INFORME COMPLEMENTARI A AQUESTA 
 

 

L'equip de govern es dona per assabentat. 

 

 
 

4. EXPEDIENT 729/2023. DACIÓ DE COMPTE DE L'INFORME D'INTERVENCIÓ PER A COMPLIR 

EL QUE DISPOSA L'ARTICLE 218 DEL TRLRHL I LA RESTA DE NORMATIVA CONCORDANT EN 

L'EXERCICI 2022 
 

 

L'Equip de Govern es dona per assabentat. 

 
 
 

5. EXPEDIENT 596/2023. DACIÓ DE COMPTE DADES DEL PERÍODE MITJÀ DE PAGAMENT I 

MOROSITAT DEL TRIMESTRE 2023 
 

 

L'Equip de Govern es dona per assabentat. 

 

 
 

6. DESPATX EXTRAORDINARI 
 

 

No hi ha assumptes a tractar. 

 

 
 

7. DACIÓ DE COMPTES 
 

 

L’alcaldessa, Cristina Civera Balaguer, informa de l'expedient de José Miguel Pérez Abellán, 

atés que, com s'ha comentat, així s'ha sol·licitat durant els últims plenaris. 

 
L'Ajuntament de Museros s'ha vist amb la necessitat de resoldre contractes i de 

l’acomiadament d'un assessor urbanista. Es procedeix ara a informar del que ha esdevingut 

des de l'any 2015. 

 
Pel juny de l'any 2015, José Miguel Pérez Abellán ja tenia un contracte amb l'Ajuntament de 

Museros de l'Equip de Govern anterior, el mateix que va governar durant els anys del 2011 

al 2015. Per la informació que s'ha pogut recaptar, en la Junta de Govern Local de 25 d'octubre 

de 2016, se li realitza de nou un contracte, atés que el contracte previ li vencia l'1 de juliol 
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de 2015, amb la possibilitat de prorrogar-se per dos anys, però en no fer-se per les parts 

corresponents, aquest contracte queda sense efecte. 

 
És l'Equip de Govern que l’alcaldessa presideix en aquest moment, mitjançant la seua provisió 

d'alcaldia i l'informe corresponent de secretaria, que se li adjudica a aquest senyor un 

contracte menor per un import de 18.000€ (més el seu IVA corresponent) ja que en aquell 

moment la Llei de contractes del sector públic mantenia que el contracte menor era fins a 

18.000 €. 

 

Se li adjudica en la Junta de Govern Local de 25 d'octubre de 2016 per un any. Es realitza 

una provisió d'alcaldia, amb data de 29 de setembre de 2017, abans que s'acabe aquest 

contracte atés que l'Ajuntament tenia necessitat de tindre una persona en el Departament 

d'Urbanisme perquè assessorara en aquesta matèria. La provisió d'alcaldia de 29 de setembre 

no va ser contestada, per la qual cosa és cert que José Miguel Pérez Abellán continua fent 

d'assessor jurídic de l'Àrea d'Urbanisme sense contracte. 

 
L’alcaldessa fa de nou una provisió d'alcaldia el dia 9 de febrer de 2018, i aquesta provisió sí 

que té un informe de secretària, en el qual s’informa de quina és la normativa aplicable i el 

que es pot. S'informa, també, que pot ser un contracte de dos anys sense possibilitat de 

pròrroga i que la millor modalitat dins d'aquesta llei és realitzar un contracte negociat sense 

publicitat, la qual cosa significa haver de convidar a tres empreses a participar. 

 
L’alcaldessa mostra el certificat de les tres empreses que van ser convidades, amb data de 

26 de març. Aquestes empreses són Ortiz y Abogados, Abogados Planificación y Gestión 

Urbanística y Gómez Acebo y Pombo Abogados. 

 
Una vegada enviades les invitacions, presenten ofertes i l’11 d'abril hi ha una acta d'obertura 

de les diferents ofertes. Per la qual cosa, el 17 d'abril de 2018, en ser la millor oferta, se li 

adjudica el contracte a José Miguel Pérez Abellán. L’alcaldessa mostra el certificat 

d'adjudicació en el qual també se l’informa que a causa del tipus de modalitat del contracte 

que és, són dos anys sense possibilitat de pròrroga. Aquest contracte es realitza d'acord amb 

la llei anterior de contractes del sector públic de novembre del 2017, que entra en vigor pel 

març de 2018. 

 
José Miguel Pérez Abellán és notificat el 24 d'abril, i se l’informa que el seu contracte consta 

de 2 anys, que el venciment del contracte serà el 24 d'abril de 2020 sense possibilitat de 

pròrroga per una oferta econòmica de 43.560 €, amb IVA inclòs. També apareix la duració C
ó
d
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d'aquest contracte, per un total de 22 mesos ja que el mes d'agost no és hàbil, per la qual 

cosa estos mesos es descompten, i també, apareixen els dies que hauria de prestar servei 

d'assessorament a l'Ajuntament. 

 
Atés que aquest contracte amb la nova llei de contractes ja no es podia renovar i que 

l'Ajuntament de Museros tenia la necessitat, l'Equip de Govern valora, i consulta amb els 

habilitats i amb els tècnics del Departament de Personal pel novembre de 2018, i és per això 

que l'Ajuntament de Museros publica l'oferta d'ocupació pública per a l'any 2019, en la qual 

ja es té en compte la creació de la plaça d'un tècnic o una tècnica de l'Administració general. 

 
Aquesta persona portaria temes relacionats amb urbanisme, personal i contractació, atés que 

la legislació és cada vegada més complicada, hi ha més necessitats en departaments que 

tenen unes certes mancances i la nostra gestió sempre ha volgut ser la més eficient. És per 

això que, amb 5 o 6 mesos d'antelació abans que vencera aquest contracte, l'Ajuntament 

publica aquesta plaça. La secretària general de l'Ajuntament de Museros anuncia a José Miguel 

Pérez Abellán que eixirà aquesta plaça, a la qual podrà presentar-se com qualsevol altra 

persona si està interessat, i sembla no estar conforme que finalment una persona porte a 

terme aqueixes funcions. 

 
El dia 20 de febrer de 2020, amb 15 dies d'antelació, José Miguel Pérez Abellán sol·licita una 

reunió amb l’alcaldessa i Vicente Pérez Costa, i aporta un document en el qual vol que 

l’alcaldessa li reconega com a laboral indefinit no fix. L’alcaldessa és coneixedora que aquesta 

acció no pot dur-la a terme per un decret d'alcaldia perquè, quan va entrar com a alcaldessa 

en aquest ajuntament, tenien 33 persones amb contractes en frau de llei i per a declarar-los 

indefinits no fixos, s'arriba a un acord amb els sindicats, que demanden l'Ajuntament de 

Museros i és un jutge o jutgessa social, qui dicta que aquests 33 treballadors i treballadores 

laborals tenen un contracte amb frau de llei i per aquest motiu se'ls declara indefinits no fixos, 

de manera individual a cadascun d'ells i d’elles. Per aquesta experiència política, tant 

l’alcaldessa com Vicente Pérez Costa, es reiteren davant aquest senyir que el que sol·licita no 

és possible, no és legal, i no cometran una il·legalitat. 

 
A continuació, José Miguel Pérez Abellán mostra un document mitjançant el qual amenaça 

l’alcaldessa i indica que, si no porta a terme aquesta acció, demandarà l'Ajuntament, 

demanarà la seua laboralitat i tots els diners que li costarà a l'Ajuntament. L’alcaldessa li 

comenta que si considera que la via legal per a defensar els seus drets és aqueixa, està en 

tot el seu dret. 
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En aqueix moment, l’alcaldessa i Vicente Pérez Costa decideixen demanar la presència dels 

dos habilitats d'aquest ajuntament perquè estiguen presents en aquesta reunió. Tant la 

secretària general com l’interventor, poden veure i llegir el document aportat per José Miguel 

Pérez Abellán, però aquest senyor, coneixedor que aquest document que ell mateix ha aportat 

no és legal, decideix amagar-lo. La secretària general, com a responsable jurídica d'aquest 

Ajuntament, li explica el mateix que prèviament havia fet l’alcaldessa, i reitera novament, 

davant de totes les persones que estaven en aquesta reunió, que el que sol·licitava i 

demanava José Miguel Pérez Abellán, no era legal i per decret d'alcaldia no se li podia 

reconéixer cap laboralitat. Aquesta reunió finalitza i José Miguel Pérez Abellán decideix que, 

a partir d'aqueix moment, tot el que haja de dir o aportar ho farà mitjançant registre 

d'entrada. 

 
Al dia següent, 21 de febrer, aquest senyor, amb tot el seu dret, presenta un escrit per 

registre d'entrada a l'Ajuntament en el qual especifica que vol que se li declare la seua 

laboralitat atés que des de l'any 1999 treballa en aquest ajuntament prestant serveis als 

diferents alcaldes de Museros que hi ha hagut. És, en aquest moment, quan s'inicia tot el 

procés judicial de l'Ajuntament contra aquesta persona o d'aquesta persona contra 

l'Ajuntament. 

 
Han passat diferents judicis en els quals se l'ha reconegut la laboralitat, aquest senyor s'hi 

incorpora, encara que comença el seu període vacances, i s'ha pagat tot el que ha sigut 

condemnat pels diferents jutjats fins al dia d’avui. La xifra total que sempre s'ha reclamat en 

els diferents plenaris i que ha costat tot aquest procés, en l'informe que ha fet arribar 

l’interventor de l'Ajuntament de Museros, suma un total de 143.102,22 €, xifra en la qual 

s'inclou també el pagament de la retribució per rendició i indemnització per amortització, 

seguretat social, i s'ha pagat a l'advocat, els honoraris etc. 

 
L’alcaldessa indica que, com sempre ha dit, políticament ha fet el que sempre se li ha dit que 

ha de fer a pesar que sí que és cert que ha sigut un procés llarg i costós, però que no ha sigut 

generat per l'Equip de Govern que ella ha presidit. Per inèrcia, per excés de confiança, ha 

sigut un problema que l'actual Equip de Govern hereta atés que aquest senyor ha treballat 

amb dos alcaldes anteriors amb els quals també tindria el seu contracte, i el mal col·lateral li 

ha correspost a l'actual alcaldessa amb els canvis que hi ha hagut amb les diferents lleis, i 

s’ha vist responsable d'haver de solucionar aquesta situació. 

 
José Miguel Pérez Abellán, des de l'any 2010 a l'any 2020, ha facturat a aquest Ajuntament 

més de 600.000 € en gestionar tots els processos contenciosos que hi havia. L’alcaldessa C
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indica que, com va dir en el seu moment i es reitera, des que aquest senyor no treballa com 

a assessor d'urbanisme en aquest ajuntament, l'Ajuntament de Museros no té contenciosos. 

 
L’alcaldessa no s'amaga de dir les xifres que ha facturat a aquest ajuntament, no és advocada 

però no té res a amagar sobre aquest tema. Políticament creu que la gestió portada a terme 

ha sigut la correcta i, com s'ha vist, està tota la documentació, totes les provisions, tots els 

informes i totes les adjudicacions. 

 
L’alcaldessa indica que la resta de regidors han tingut l'ocasió de veure-ho puix la secretària 

general d’aquest ajuntament sempre s'ha oferit a explicar-ho detalladament igual que ha fet 

ella i ningú no ha acudit al seu despatx a pesar que sí s'ha escoltat l'altra versió, cosa que 

considera totalment lícit també. Però atés que aquest tema també es va utilitzar com a arma 

en campanya electoral en intentar confondre la gent i en contar veritats a mig fer, s'ha dedicat 

a recollir el que li correspon com a alcaldessa des que ostenta aquest càrrec pel que fa a com 

han anat els processos de contractacions amb aquesta, i la circumstància a la qual s'ha arribat. 

 
La secretària general de l'Ajuntament de Museros, Araceli Martín, pren la paraula. En el 

moment en el qual l’alcaldessa li pregunta si podia realitzar per decret d'alcaldia el que José 

Miguel Pérez Abellán demanava, li indica el que marca la Llei de pressupostos de l'any 2017 i 

que que podia incórrer en un delicte de prevaricació, per la qual cosa no és possible. Aquest 

senyor ha d'acudir a un tribunal, denunciar l'Ajuntament i llavors així sí que podrien fer-lo 

indefinit no fix, cosa que no significa que siga fix. Indefinit no fix implica que, fins que es 

traga la plaça, es cobreix aqueixa plaça, o bé, fins que s'acomiada perquè es considera que 

no es necessari. 

 
La secretària general, quan li pregunten en el judici, atés que assisteix com a testimoni, indica 

que quan han tingut reposicions efectives, poden traure una plaça, aquesta plaça és de TAG 

puix era el que en aqueix moment es necessitava. Una vegada van traure aqueixa plaça 

(TAG), la secretària general, li diu, a José Miguel Pérez Abellán, que efectivament pot 

presentar-se a aquesta plaça com qualsevol altra persona. La secretària general indica també 

que l’alcaldessa ha fet sempre el que se li ha dit ja que si fera el contrari, incorreria en un 

delicte. 

 
José Miguel Pérez Abellán guanya el judici en el qual li accepten la laboralitat i el nomenen 

com a indefinit no fix. És cert que se li incorpora però torna a posar un altre judici, al qual 

l'Ajuntament no li dona excessiva transcendència atés que l'Ajuntament es defensa en al·legar 
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una sentència del Tribunal Superior de Justícia, en la qual es determina que el sou que es 

pagarà és el mateix que el de la plaça de TAG (com havia succeït en altres ajuntaments com 

és el cas de l'Ajuntament de Foios), per la qual cosa se li aplica la xicoteta diferència de sou 

que tenia la TAG perquè en aqueix moment era similar a la que ocupava en el seu moment. 

 
En no estar conforme el demandant amb la liquidació que l’Ajuntament havia preparat, torna 

a recórrer. I com a conseqüència de tot això, el Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat 

Valenciana, dicta una sentència diferent de la de l'Ajuntament de Foios (quan eren casos 

similars i torna a guanyar però no amb una gran diferència de diners. Per això, es diu que hi 

ha hagut dos judicis, el primer i el del Tribunal Superior de Justícia. 

 
Independentment d'això, arriba el moment i l'Ajuntament té la plaça ja creada, està coberta i 

l’interventor i la secretària general realitzen un informe sobre aquest tema en el qual s'indica 

que, per motius de caràcter econòmic i per eficàcia, aquesta plaça ja està creada i aqueixes 

funcions ja existeixen atés que les realitza una funcionària pública que és qui ha d'exercir- 

les. La secretària torna a indicar que José Miguel Pérez Abellán va ser avisat per ella mateixa 

en el moment que es va crear aquesta plaça perquè, si ho desitjava, poguera presentar-se 

com qualsevol altra persona. Vista la situació causada pel COVID-19, es va paralitzar un poc 

la situació per aquest motiu, i és per això, que es va tardar un poc més de temps a traure, i 

automàticament, una vegada treta, es cobreix. Quan aquesta plaça està coberta els indefinits 

no fixos han d'estar fins que s'amortitza la plaça o fins que aquesta es cobreix 

reglamentàriament. Es realitza un informe sobre la situació del moment. 

 
José Miguel Pérez Abellán recorre de nou com a acomiadament objectiu al Jutjat Social núm. 

1. La secretària general ofereix la sentència a tots els regidors, i indica que si ho desitgen ella 

la facilitarà a tots ells, on s'indiquen les diverses pretensions molt llargues sobre aquest tema. 

 
Van acudir com a testimonis al judici el vicealcalde, l’interventor i la secretària general, i el 

judici era contra l'Ajuntament de Museros i contra el Ministeri Fiscal per vulneració de l'article 

24 de la Constitució i per vulneració dels drets fonamentals i demana que es reconega una 

indemnització de 30.000 € més després reincorporar-se al seu lloc de treball, etc. 

 
Aquesta sentència la va guanyar l'Ajuntament de Museros íntegrament en totes les seues 

parts i el jutge estableix en el aqueix moment que no procedeix cap dels motius pels quals 

ha recorregut, per la qual cosa es desestima la pretensió en tots els punts. L'Ajuntament de 

Museros presenta un dossier en què explica tots els passos que s'han seguit de les ofertes 

públiques d'ocupació, la publicitat, la publicitat en el butlletí, la publicitat en el BOE, de les C
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bases, les proves selectives objectives, etc. 

 

El jutge estableix en la sentència “… i s'ha de posar en relleu que no estem davant un supòsit 

d'un acomiadament objectiu pròpiament dit, sinó davant la cobertura d'una plaça 

reglamentària que desenvolupava un treballador indefinit no fix; per tant, no procedeix”. 

 
Quant a la indemnització no procedeix en absolut, i la fiscal està a favor de l'Ajuntament de 

Museros, per la qual cosa també es desestima la pretensió. 

 
S'informa que, atenent-se a l'article 27.4, s'adverteix a les parts que aquesta resolució és 

possible que es recórrega, i de fet, s'ha recorregut. El jutge indica a més el següent, “Decisió: 

desestimar la demanda imposada per José Miguel Pérez Abellán davant de l'Ajuntament de 

Museros i, en conseqüència, absolc lliurement el demandat de les pretensions”. 

 
Pel que el jutge indica que ja no procedeix atés que la plaça està coberta. La secretària indica 

i reitera novament que aquesta sentència està a la disposició de tots els regidors i regidores 

que vulguen llegir-la i veure-la. 

 
Vist això, José Miguel Pérez Abellán ha interposat un recurs davant el Tribunal Superior de 

Justícia, prèviament demana un aclariment al jutge sobre la sentència que va dirigida en 

contra del Ministeri Fiscal i l'Ajuntament de Museros i el jutge mateix diu el següent 

“Antecedents de fet, en els actes abans referenciats de la sentència de 21 d'abril de 2023, en 

haver presentat la defensa del demandant un escrit de 27 d'abril de 2023, interessant 

l'aclariment d'aquesta resolució en el sentit postulat en aquest. 

Vust l'oportú trasllat, la part demandada va presentar escrit d’oposició d'11 de maig de 2023”. 

 

Pel que als Fonaments de dret: 

1. El recurs d'aclariment que preveu l'article 267 de la Llei orgànica del Poder Judicial 

comporta l'aclarir els conceptes foscos, identificar de qualsevol error material que patisquen 

o suplir omissions que les resolucions continguen. En aquest cas, al·lega el demandant que 

no van ser incloses les condicions laborals de l'actor sense que siga suficient la remissió a 

altres sentències. 

 
Doncs bé, no es va incloure, diu el jutge perquè l’esmentada circumstància ja estava 

constatada en la sentència 15/2021, de 25 de gener, del Jutjat social núm. 1 de València que 

ha sigut ferma, i per tant, aqueixes circumstàncies estan apel·lades en resolució judicial ferma 

amb tots els efectes de la cosa ocupada o material, i manca d'interés incloure-les novament, C
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en ser suficient la incorporació dels fets provats de la sentència aquesta en la resolució 

definida dictada en aquest procediment. 

 
Els fets provats continguts en aqueixa sentència vinculen, amb caràcter general, el que es 

pot recordar en aquest procediment sense que puga ser objecte de controvèrsia nova”. En la 

seua part dispositiva diu, a més, “desestimar la petició efectuada per la defensa del 

demandant mitjançant l'escrit presentat el 27 d'abril de 2023 i en conseqüència no hi ha lloc 

a efectuar l'aclariment sol·licitat”. 

 
No obstant això, el demandant recorre davant el Tribunal Superior de Justícia, l'advocat que 

representa l'Ajuntament de Museros presenta l'oposició de recurs i presenta la seua part i el 

Ministeri Fiscal també intervé. La resolució dictada pel Ministeri Fiscal també queda a la 

disposició de tot aquell regidor o regidora que desitge saber-ho. 

 
La secretària procedeix a llegir una part del que diu la fiscal “la decisió no pot ser qualificada 

d’acomiadament. L'extinció del contracte de l'autor és conforme a dret perquè la renovació 

resultava impossible després de l'objecció legal manifestada en els informes de la intervenció 

i de la secretaria, i a la vista del supòsit de fet, es fa evident que l'extinció no es produeix 

arran de les diverses reclamacions formulades pel recurrent, per la qual cosa no existeix la 

connexió entre el cessament i les prèvies demandes”. 

 
L'Ajuntament de Museros està pendent d'un recurs davant el Tribunal Superior de Justícia, 

però amb aquests fets provats, la secretària desconeix el que dirà el Tribunal Superior de 

Justícia i el temps que tardarà a resoldre's. A més d'això, és cert que hi ha, un altre judici 

amb data de 25 d'abril, judici en el qual el demandant demanava la consolidació i estabilització 

d'ocupació. A aquest judici assisteixen la secretària i l'advocat de l'Ajuntament, així com 

l'advocat del demandant, i no obstant això aquest judici està relacionat amb l'anterior de 5 

d'abril que en aquell moment estava pendent de sentència, aquesta sentència va arribar més 

tard i va donar la raó a l'Ajuntament. L'altra part va demanar que es retardara, que se 

suspenguera i que es fera un judici nou, judici que està proposat per a d’ací un any. 

 
La secretària considera que l'estabilització d'ocupació ja no tenia sentit atés que ni tan sols 

l’Ajuntament va recollir en la plantilla de personal com a estabilització d'ocupació ni tampoc 

en les ofertes públiques d'ocupació, ja que no es va considerar en aquell moment estructural 

perquè la plaça estava coberta. 

 
Finalment, el jutge en l'última sentència ha donat la raó a l'Ajuntament de Museros. C
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L’Ajuntament ha presentat la seua pròpia defensa així com el Ministeri Fiscal, tots dos es 

mantenen a l'espera del pròxim judici i l'altre judici, el de l’estabilització, que serà l'any 

pròxim, però que s'entén que possiblement no es porte a terme perquè està relacionat amb 

tot el que s’ha indicat anteriorment. 

 
Després del resum realitzat per la secretària general, torna a repetir que està disposada a 

mostrar i explicar tot el procés al regidor o la regidora que ho sol·licite. 

 
A la qual cosa intervé Víctor Xercavins i diu que ell sí que va vindre a veure a la secretaria i 

que li va demanar documentació, lògicament la que existia en aquell moment. 

 

 
 
 

8. DECRETS DE L'ALCALDIA DEL 275 AL 665 DE 2023 

 
L’oposició es dona per assabentada i no conforme. 

 

 

 

9. PRECS I PREGUNTES 
 

 

Pren la paraula Manuel Carlos de la Huerga, portaveu del Partit Popular, i pregunta sobre el 

cost del fotògraf contractat el dia de possessió de càrrecs. 

 
Cristina Civera respon que el cost d'aquest fotògraf va ser de 180,00 €. 

 

Manuel Moreno prega que quan es contracten fotògrafs es facen també fotos als membres 

dels altres partits polítics. 

 
Cristina Civera respon que durant la Fira de Comerç es van realitzar fotos als membres dels 

diferents partits. 

 
Manuel Moreno continua preguntat sobre la causa del tancament de la piscina durant el 25 

de juny i del qual no es va informar. 

 
Cristina Civera informa que va ser pel fet que es va trobar femta dins de l'aigua. 

 

Manuel Moreno pregunta sobre la manera de contractar adoptada tant per a l'escola d'estiu C
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com per al campus esportiu. 

 

Agustín Muedra respon que, pel que fa a la contractació realitzada per a l'escola d'estiu, es 

va dur a terme una licitació de dos anys prorrogable durant un any. Quant al campus esportiu, 

va ser desenvolupat per una empresa privada que va facturar els costos a l'Ajuntament amb 

la finalitat de proporcionar ajuda econòmica a les famílies. 

 
Manuel Moreno continua preguntant si únicament es va presentar una empresa per a dur a 

terme el projecte del campus esportiu. 

 
Agustín Muedra respon que atés que el cost total no superava el cost per contracte menor, 

no va ser necessari. 

 
Manuel Moreno comenta que la Cooperativa va fer una assemblea a la Casa de Cultura, i que 

va haver de pagar un import. Desitja saber si es cobra a totes les entitats que realitzen actes 

a la Casa de Cultura. 

 
Cristina Civera respon que això no suposa un lloguer, sinó que, com a entitat privada, se han 

de pagar les despeses ocasionades. 

 
Manuel Moreno afirma que l'aire condicionat de la Casa de Cultura no funciona des de fa 

temps i desitja saber la raó. 

 
Vicente Pérez informa que fa, aproximadament, 5 o 6 mesos que no funciona, per causa d'una 

desconnexió del sistema de climatització, la qual cosa ha suposat una sèrie d'avaries 

continuades. Malgrat la demora per a trobar l'error, aquest va ser detectat la setmana anterior 

i es troba a l'espera que s’aprove el pressupost. 

 
Manuel Moreno pregunta qui és l'encarregat d'administrar les xarxes socials i comunicats de 

l'Ajuntament. 

 
Cristina Civera respon que estan a càrrec d'una empresa de comunicacions anomenada La 

Base. 

 
Manuel Moreno prega que es revisen les faltes d'ortografia comeses per aquesta empresa 

amb anterioritat i abans de fer les publicacions. 
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Cristina Civera respon que es tindrà en compte. 

Manuel Moreno pregunta pel funcionament de la inscripció als cursos si es produeix el cas que 

la demanda siga major que l'oferta. 

 
Laura Brisa respon que, a pesar que existeix consciència que alguns cursos tenen més 

demanda que uns altres, no s'espera que existisquen llistes d'espera. Per aquesta raó, no s'ha 

plantejat què es faria arribat el cas, però si fora necessari es debatrien possibles solucions. 

 
Manuel Moreno prega que es prenguen mesures quant als cotxes que estacionen en els punts 

de càrrega d'aigua, ja que això suposa que els agricultors no puguen accedir a aquests quan 

ho necessiten. D'altra banda, un veí invident del poble de Massalfassar, que ve sovint a 

Museros, va sol·licitar un pas de vianants en una zona concreta, però no ha obtingut resposta 

ni solució a aquesta qüestió. 

 
Cristina Civera afirma que l’Equip de Govern és el primer interessat que tant els habitants de 

Museros com els dels pobles veïns se senten en un espai còmode i segur, però a causa de la 

falta de recursos no s'han pogut dur a terme les obres sol·licitades. 

 
Manuel Moreno pregunta quin procés de selecció es va dur a terme per a la realització de la 

paella monumental i de les calderes del Nou d'Octubre. 

 
Cristina Civera respon que pel que fa a la paella monumental no s'ha realitzat cap procés fins 

al moment, i que per a les calderes del Nou d'Octubre es va fer un procés de licitació oberta 

perquè tots tingueren l'oportunitat de presentar-se. 

 
Manuel Moreno pregunta si es realitza algun tipus d'aportació econòmica per a les Filles de 

Maria. També desitja saber quina és l'aportació monetària total que es fa a la comissió. 

 
Cristina Civera respon que no existeix aportació econòmica com a tal, sinó que se'ls ajuda 

amb les despeses de les festes religioses i se'ls cedeix tot el material del qual disposa 

l'Ajuntament perquè no es vegen obligades a llogar-lo. D'altra banda, l'aportació total que es 

fa a la Comissió és de 10.000 €. 

 
Manuel Moreno desitja saber el tipus de contractació de les empreses encarregades de la 

realització de les festes del poble i quin ha sigut el seu cost, així com les hores de finalització. 
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Cristina Civera respon que a les empreses que superen el cost de 5.000 € se'ls ha realitzat 

un contracte d'obra menor, per a aquelles que no arriben a aquest no ha sigut necessari. 

Quant al cost, en total ha suposat al voltant de 38.000 €. La majoria d’espectacles finalitzaran 

sobre les 05.00 h, excepte l'espectacle del dissabte que tindrà de marge fins a les 07.00 h. 

 
Manuel Moreno pregunta quina és l'empresa contractada per a portar a terme les activitats 

realitzades per als xiquets i xiquetes i quin ha sigut el seu cost. 

 
Cristina Civera respon que es tracta d'una empresa de Sueca i que ha suposat un cost al 

voltant de 1.600 €. 

 
Manuel Moreno pregunta quina va ser l'empresa encarregada de la discomòbil de disfresses i 

quin cost va suposar. 

 
Cristina Civera respon que l'empresa encarregada va ser Mixo Events i el cost va ser al voltant 

de 4.600 €. 

 
Manuel Carlos de la Huerga pren la paraula i pregunta perquè una alcaldia de govern local de 

transició ecològica es nega a la bonificació de l’IVI per la instal·lació de plaques solars. 

 
Cristina Civera respon que aquest tema està més relacionat amb la Regidoria d'Hisenda, però 

que atés el cas que s’haguera denegat aquesta bonificació les causes poden haver sigut la 

insuficiència de la documentació presentada o que no seria justificativa per a complir 

l'ordenança municipal. 

 
Manuel Carlos de la Huerga prega que s'augmenten les tasques per al control de plagues, 

vista la insuficiència de les hagudes fins al moment. Els ciutadans es queixen de les abelles 

tant al poliesportiu com a la piscina, de les rates als parcs, dels senglars, etc. 

Vicente Pérez, pel que fa a les abelles del poliesportiu, afirma que atés que es troba en zona 

agrícola caldria fumigar tot el terme, la qual cosa està prohibit ja que les abelles estan 

protegides per la llei. D'altra banda, el tema de la piscina, en època de pol·linització, és 

previsible que les abelles isquen i acudisquen a la piscina, atés que és com un gran toll que 

les atrau. 

 
Quant a les rates que s’han vist, s'actua contra les plagues dins de la xarxa de 

subministraments, perquè no es pot actuar a la superfície. 
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Sobre el tema dels senglars, la senyora alcaldessa ja va intentar solucionar-ho amb 

anterioritat, per la qual cosa és millor que ho explique ella. 

 
Cristina Civera explica que els donaren permís fins a desembre de 2023 per a dur a terme 

una modalitat de caça anomenada l'espera, que són caçadors que, de manera voluntària i 

altruista, donen caça a aquests animals. També es va parlar sobre el tema de les gàbies 

parany, i continuem esperant que la Conselleria d'Agricultura ens facilite una empresa amb 

la qual treballar. 

 
Manuel Carlos de la Huerga parla sobre un problema en la circulació de vehicles pesants a 

l’avinguda de la Creu, on entren de manera incorrecta i ocasiona que la Policia haja d'acudir 

a regular el trànsit. Hi ha prevista alguna actuació quant a la regulació de la mobilitat urbana 

en aquest sentit? 

 
Vicente Pérez diu que entén que es fa referència als vehicles pesants que es dirigeixen a les 

empreses KAMAX i TUSA, els directius van instal·lar, al polígon, molls de càrrega i ens van dir 

que aquestes entrades serien de manera esporàdica. Davant la regularitat d’aquests 

successos, s’ha sol·licitat que adapten els molls de càrrega a la part posterior del polígon, per 

tal de desviar tot aquest trànsit. 

 
Manuel Carlos de la Huerga pregunta sobre les abatudes de la Policia a les persones 

propietàries d'animals per a la comprovació dels xips. S'imposa algun tipus de sanció a 

aquelles que els seus animals no el porten? 

 
Cristina Civera comunica que fins al moment tots els animals que han sigut identificats l'han 

portat, per la qual cosa no s'ha imposat cap denúncia fins al moment. 

 
Víctor Xercavins parla sobre que el carregador elèctric de la Cooperativa elèctrica que continua 

sent únicament d'ús exclusiu, malgrat la seua sol·licitud per a habilitar un punt de càrrega i 

pintar de verd el lloc. Va respondre l'Administració en aquell moment? En cas de fer-ho, en 

quin sentit es va respondre? El servei continua sense estar disponible, Quin és el problema? 

 
Vicente Pérez continua dient que aquest tema es podria accelerar si la Cooperativa acceptara 

la regulació de l'ordenança i pagara la taxa d'ocupació de la via pública. 

 
Víctor Xercavins parla sobre la sol·licitud per a reobrir el servei del bar dels jubilats, a la qual 

no va tindre resposta. Es preveu tornar a portar a licitació el servei per a donar una resposta C
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a la demanda dels jubilats? 

 

Juan José Carrión respon que la idea és tornar a licitar el bar en un període curt de temps, 

amb l'esperança que alguna de les persones interessades opte pel contracte i s'encarregue 

de l'explotació del bar. 

 
Víctor Xercavins pregunta sobre l'escola d'estiu d'enguany, quantes persones usuàries l'han 

demanada i quantes han fet ús del menjador, ja que se’n demana un mínim de 60. 

 
Agustín Muedra informa que van formar part de l'escola d'estiu 232 usuaris i usuàries, dels 

quals 80 van sol·licitar el servei de menjador. 

 
Víctor Xercavins indica que després de la pujada de l'any passat s'ha mantingut el preu de 90 

€. Es considera aplicar una rebaixa per segon o més germans o germanes durant futures 

edicions? 

 
Agustín Muedra indica que el tema de l'ajust del preu públic ja es va debatre l'any passat i 

l'Equip de Govern va decidir aquest preu i va plantejar la possibilitat d'aquesta bonificació. No 

està previst revisar aquest preu, ja que el cost real de l'escola d'estiu està molt per damunt 

dels 90 € i el preu que es paga és molt ajustat, per això no es van aplicar bonificacions en el 

seu moment. 

Víctor Xercavins comenta que, pel novembre de 2021, es va aprovar per unanimitat la 

iniciativa de Compromís la implantació del programa de beques remunerades per a estudiants 

majors d'edat. S'ha fet alguna gestió perquè les propostes aprovades entren en vigor el més 

aviat possible? 

 
Cristina Civera respon que la intenció és dur-ho a terme i, de fet, ja hi ha una partida creada 

per a realitzar-ho, però com que hi ha unes altres prioritats no és possible fer-ho de manera 

immediata. 

 
Víctor Xercavins diu que, en el ple del 30 de març de 2022, es va aprovar una moció per a 

sol·licitar, a les entitats bancàries i altres organismes, la millora dels serveis per als ciutadans 

en general, així com per a la gent gran i amb diversitat funcional en particular. S'ha realitzat 

alguna gestió fins al moment? 

 
Cristina Civera respon que es porten a terme negociacions amb l'oficina de Correus per a 

instal·lar un caixer dins del poble. C
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Vicente Pérez justifica que la proposta d'instal·lar caixers de marca blanca va ser inviable 

perquè les entitats sol·licitaven un import de 9.000 € per tindre instal·lats aquests caixers, i 

retornar un import de 0,05 € per cada operació que es realitzara. La qual cosa suposava que 

l'import que sol·licitaven no fora amortitzable de cap manera. 

 
Juan José Carrión explica que Correus únicament sol·licita, a l'Ajuntament, que cedisca l'espai 

per a instal·lar el caixer fora del seu recinte. S'haurà de pagar una taxa perquè el poble 

l’utilitze, diners que es recuperarien mitjançant les comissions que pagarà la gent en efectuar 

la retirada d'efectiu. 

 
Víctor Xercavins afirma ser coneixedor que les ordenances fiscals són anuals i ja es va 

implantar un preu de 4 € per a l'entrada de dia a la piscina. Es podria articular alguna 

normativa excepcional per a facilitar un preu més assequible en moments determinats o 

imposar l'entrada lliure els dies d'alerta únicament amb limitació d'aforament? 

 
Cristina Civera afirma que es comentarà amb el responsable del departament econòmic de 

l'Ajuntament, i si l'interventor considere que per normativa es pot contemplar, s'estudiaria la 

manera de modificar l'ordenança i incloure-ho. 

 
Víctor Xercavins pregunta si es podria plantejar des de l'Àrea de Cultura o des de la de Festes 

la possibilitat de recuperar el cinema a l'aire lliure alguna nit d'estiu. 

 
Cristina Civera respon que per a l'any que ve s'estudiarà la possibilitat de recuperar-lo. 

 

Víctor Xercavins pregunta si seria possible que hi haguera més informació visible dels punts 

violeta en les festes. 

 
Cristina Civera respon que el punt violeta estarà dins del que és el recinte del ball de disfresses 

com en els anys anteriors. 

 
Irene Guedes comenta que, quan va entrar en el grup de govern, les festes pràcticament 

estaven programades, però que malgrat això s'ha posat en marxa el punt violeta i durant les 

festes hi haurà cartells amb informació d'on estarà situat. Sens dubte, això es tindrà en 

compte per a les pròximes festes. 

 
Víctor Xercavins afirma que la setmana passada es van cremar de nou contenidors al carrer C
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del Molí i als afores. S'ha fet o es pensa dur a terme alguna actuació per a solucionar-ho? 

 

Cristina Civera respon que dins del pla director, del qual ja es va informar que es portaria a 

terme, està previst prendre mesures en alguns punts conflictius per a evitar més incidents 

com aquests. 

 
Rubén Ferrer comenta que durant les eleccions generals del passat 23 de juliol, a la porta de 

l'escola de l'avinguda del País Valencià, una dona va caure en entropessar-se amb un escocell 

que portava mesos sense ser ocupat. Té l'Ajuntament algun pla a curt termini per a replantar 

els arbres que falten o cobrir els escocells per a evitar més accidents? 

 
Beatriz Sánchez respon que per a aquest cas en concret ja està tot coordinat i el tècnic ha 

demanat pressupostos de l'espècie que correspon a aqueix lloc. Més a llarg termini, es té 

previst implantar un inventari digital mitjançant l'eina SIG (Sistema d'Informació Geogràfica), 

per a realitzar un inventari municipal de quina espècie hi ha en cada lloc, de les necessitats 

de cadascuna i del nombre de podes que requereix cadascuna al llarg de l'any, etc. 

 
Rubén Ferrer exposa que, pel novembre de l'any passat, es van segellar, des de l'alcaldia, 

unes notificacions perquè les persones propietàries dels pàrquings privats tallaren la vegetació que 

isquera del carrer. També es van talar els tractaments d'ombra situats davant l’Escola La Masia, 

els quals han rebrotat sense manteniment ni poda i dificulten la visibilitat de senyals de trànsit 

i el pas de vianants. L'Ajuntament té prevista alguna actuació sobre aquests arbres? 

 
Cristina Civera comenta pel que fa a les notificacions dels jardins verticals de les zones per 

als vianants, que la notificació és duta a terme per la secretària després de passar per una 

Junta de Govern. Quant als arbres de davant de la Masia, l'alcaldessa no ha intervingut en 

cap moment ni ha donat ordre sobre això. 

 
Beatriz Sánchez afirma que es valorarà amb els tècnics per a trobar una solució al tema dels 

arbres de la Masia, per a aconseguir una solució sobre la problemàtica i queixes veïnals. 

Parlaré amb el tècnic perquè visite la zona i valore si és l'època idònia per podar. Una cosa 

que vull fer constar és que sí que s'han podat els tarongers de l'avinguda del País Valencià i 

els ficus del carrer de Sant Vicent per a evitar molèsties fins a la pròxima poda. 

 
Vicente Pérez agrairia que es contemplara una visió més àmplia atés que els entorns escolars 

segurs han sigut fruit del treball d'aquest govern, ja que aquest tipus d'arbres impedeix de 

vegades. C
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Víctor Xercavins diu que si la companya encarregada no era conscient d'aqueixa poda i tampoc 

l'alcaldessa, amb quin criteri es va decidir dur a terme la poda? 

 
Beatriz Sánchez confirma que és la regidora encarregada de la gestió de la poda, però hi ha 

una empresa contractada per a realitzar totes les podes segons les necessitats de la fauna. 

Els tècnics moltes vegades avisen únicament de la data en la qual venen, excepte que siguen 

zones determinades on sol·licitem específicament que ens presten els seus serveis. 

 
Cristina Civera confirma que el tècnic va ser el que va decidir realitzar una segona poda més 

agressiva que va ser sol·licitada pels ciutadans, la qual pot ser que no fora la decisió més 

encertada per a aquesta espècie, però no es va realitzar de manera incorrecta ja que va ser 

realitzada de la mateixa manera que a l’avinguda de Blasco Ibáñez. 

 
En no haver-hi més temes a tractar, l'alcaldessa alça la sessió, i jo, com a secretària, estenc i 

certifique aquesta acta. 

 
Museros, amb data al marge 

Document firmat electrònicament 
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